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  W nawiązaniu do interpelacji z 1 września 2024 r. uprzejmie informuję, że do chwili 
obecnej nie wpłynął żaden wniosek w sprawie kontynuacji przedmiotowej dzierżawy. 

Jednocześnie pragnę podkreślić, że z uwagi na fakt, iż z dniem 9 kwietnia 2024 r. 
ul. Cegielna uzyskała status drogi powiatowej postanowiłem wystąpić do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Inowrocławiu o opinię w sprawie możliwości przeznaczenia tego terenu pod 
parking ogólnodostępny. Wobec powyższego odpowiedź na interpelację zostanie udzielona 
niezwłocznie po uzyskaniu opinii i dokonaniu postępowania wyjaśniającego w tym zakresie. 
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